
ZÁPISNICA Z RIADNEHO ZASADNUTIA OBECNÉHO 

ZASTUPITEĽSTVA ĎURĎOŠ ZO DŇA 04.10.2023 

 

 

Navrhovaný program : 

 

1. Otvorenie a procedurálne náležitosti 

2. Schválenie programu 

3. Kontrola úloh a uznesení 

4. Zmluva OROS a partners, s. s. o. 

5. Preplatenie projektu Kompostáreň v obci Ďurďoš 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

K bodu 1. :  Pán starosta privítal prítomných a otvoril zasadanie. Za zapisovateľku poveril p. 

Kurovú. 

 

K bodu 2. : Hlasovanie za súhlas s navrhovaným programom : 5:0 za. 

 

K bodu 3. : Úlohy boli všetky splnené. 

 

K bodu 4. : - p. starosta "K tomuto bodu: ide o to, že máme právnika na úkony a len podanie 

na súd stojí 700,-€, (na súd- zmier). 

Dom smútku sa naťahuje súdny spor. Máme 2 možnosti, aj paušálne odmeny : 200,-€/mes. 

                                                         160,-€/mes. + doplácanie. 

Som za 200,-€/ mes. " 

- p. J. Husák : " SPF nepredá, aj keď sa na hlavu postavíme. Bude to stáť kopu peňazí a nič z 

toho! Ešte orná pôda, družstvo tam pestuje, nebude chcieť dovoliť! " 

- p. starosta : " Mýliš sa, není to orná pôda, oficiálne to je trávnatý porast. Získame to len 

súdom, ináč nie. SPF teraz spolupracuje s obcami. " 

- p. J. Husák : " Čiastkové predajú, ale toto?! Veľmi nie som za to! Ja by som to nepredal, 

keby som bol majiteľ." 



- p. starosta :" Štát štátu predá. Ja riešim za obec, nie ako súkromná osoba. Teraz to ide, teraz 

sa to dá. " 

- p. J. Husák : " Mne sa to zdá zbytočné. ' 

- p. O. Lattová : "  No ja som nevidela ten zoznam záujemcov minule. Nebola som na schôdzi. 

Úmyselne ste to urobili, keď ja som bola v práci. Chcem to vidieť." 

- p. starosta : " Poslanci to videli." 

- p. O. Lattová : " No ja nie. Okrem toho, kto bude musieť zaplatiť  prípojky : elektrinu, vodu 

atď. My nemáme vodu a vy idete riešiť tento pozemok! " 

- p. starosta :" Elektrinu zaplatia elektrárne, budeme odoberať elektrinu, tak v rámci toho. 

Vodu a kanalizáciu máme vybavenú. " 

- p. O. Lattová : " Nechcem sa dožiť toho, že budeme mať záťaž na obci. Ešte právnikovi, tak 

neviem či to vôbec má význam. Pozemok, zakreslenie budú znášať majitelia? Ja som nevidela 

tých záujemcov. Aby ste mali kupcoch! A aby to boli iba obyvatelia tejto obce!" 

- p. starosta : " Majú šancu mladí kúpiť pozemok a bývať. Sú možnosti úveru, každý ako uzná 

za vhodné. " 

- p. O. Lattová : " Všetko je strašne drahé Ja sa tomu venujem, tak viem o čom hovorím, tí čo 

majú skôr zmluvu, tak majú šťastie. Pre nových je strašne ťažké! Úvery sú nevýhodné a 

drahé! " 

- p. M. Guman : " Obec stále len získa! " 

- p. starosta : " Napríklad : náklady 25.000,-€ zisk 160.000." 

- p. J. Husák : " Bolo to schválené, aj úver, aj predaj, aj cena, nakoniec to zmietli zo stola 

SPF. " 

- p. starosta : " Nie, ja sa snažím niečo urobiť, na súde nastáva zmier. Musí to ísť na súd, 

musia mať spisovú značku atď. Musia mať dôkaz. " 

- p. J. Husák :  " Neviem čo to bude aký súd? Či to má zmysel? Prehráme a čo? Iba strata 

peňazí! " 

-  p. starosta : ". Okresný súd, potom možno maximálne Krajský. 

Hlasujte či dávame paušálne odmeny, alebo nie? " 

- p. J. Husák : " To odteraz po 200,-€. platiť ?" 

- p. starosta : " Môže byť, že jeden mesiac dáme, potom nič, potom znova, tak uvidíme, ako to 

bude. Teraz čakáme za novým pojednávaním. On vie, že porušil zákon, on vie, že urobil zle! 

Bude sa to ťahať možno rok" 

- p. O. Lattová :  " To všetky právne služby v tom budú zahrnuté?" 

- p. starosta :  " Áno." 



- p. O. Lattová : " Ako dlho?" 

- p.  starosta :  "  Na rok minimálne od teraz." 

- p. O. Lattová :" Teraz koľko si účtoval? " 

- p. starosta :" 400,-€" 

- p. O. Lattová : " A teraz bude akože spokojný s 200,-€ ? " 

- p. starosta :" Áno on to tak chcel, paušálne. 

Teraz sa budú diať nové veci:  názvy ulíc, atď. Všetko treba pripraviť. Tak môžme hlasovať?" 

Hlasovanie : 5:0 za. 

 

K bodu 5. :   - p. starosta :" Výška úveru : 133.000,- a spoluúčasť je 7.000,-€. na 

kompostovisko. A dostane ich preplatené 133.000'-€ do konca roka. Projekty nahradí štát. 

Dostaneme traktor, drvičku, pluh. Kompostovisko už je v pohybe, už sa to rozbehlo." 

- p. J. Husák :  " Takže ti to pošlú na účet? " 

- p. starosta :" Úver ide banke, ja s tým nemám nič, len to musí ísť cez obec. My musíme byť 

sprostredkovateľ. " 

- p. J. Husák  :" Preto obce nechcú brať úvery, nič robiť, žiadne projekty, lebo to sú také 

bludy. Komplikované. " 

- p. starosta :" Strašne veľa papierovačky sú to. " 

Hlasovanie : 4:0:1 ( p. Lattová sa zdržala). 

 

K bodu 6. : - p. starosta : - Jednu pôžičku nám odpustili : 3.170,-€ -" covidovú". Takže máme 

menej. Môj názor : kto nezobral, môže ľutovať. 

Ďalej by som chcel obnoviť úrad, budovu. Ak zoberieme 200.000,-€, tak my dáme 1 %, t. j. 

2.000, - €.  Dali by sme nové podlahy, opravy, atď., to ešte iba návrh. Ďalší projekt : Kamery  

- bez spoluúčasti, tu 3  na Grodzin 2  a na Kolóniu 1.  Projekt do 25.000,-€.Od splnomocnenca 

máme prisľúbený ďalší projekt :  Voda, kanál, tak dúfam, že to vyjde. Ďalšie :vybavenie DS 

cez Masku bez spoluúčasti aspoň chladničku. Chceli sme viac, ale ak to nevyjde tak aspoň 

chladnička aby bola. Ostatné dokúpime. 

Môžme urobiť aj zbierku. Zohnať sponzorov atď. " 

- p. I. Kura :" Svetlo na zákrutu by trebalo. Je tam veľká tma, aj autá tam vychádzajú na 

obrubníky zle je to urobené. " 

- p. starosta :" Materiál máme, len nemá kto to urobiť. " 

 

 



K bodu 7. : Pán starosta poďakoval všetkým prítomným a ukončil zasadanie. 

 

Zápisnicu vyhotovila: Gabriela Kurová 


